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Posėdžiui pirmininkauja LIF prezidentas – Mindaugas Griškonis. 
Sekretoriauja – Saulius Ritter. 
Dalyvauja nuotoliniu būdu LIF VK nariai: Viktoras Peškauskas, Kęstutis Butkus, Mantas 
Marcinkevičius, Darius Raišutis. 
 
 

Federacijos prezidentas pradeda posėdį ir informuoja, kad dalyvauja 6 vykdomojo 
komiteto nariai iš 7, todėl esant kvorumui galima pradėti LIF Vykdomojo komiteto posėdį. 
KVORUMAS YRA. 
 

Posėdyje dalyvaujantys nariai vienbalsiai pritarė Prezidento pateiktai darbotvarkei. 
 
 
Posėdžio darbotvarkė: 

1. Dėl LIF sportininkų atstovaujamų klubų keitimo tvarkos.  
2. Dėl 2024 m. rinktinių atrankos formavimo sistemos.  
3. Klubų sistemos nuostatų pakeitimų tvirtinimas.  
4. Dėl neįgaliųjų irklavimo pasirengimo priemonių finansavimo.  
5. Dėl LIF narių nesumokėjusių nario mokesčio už 2023 metus.  
6. Dėl 2024 m. konferencijos datos ir vietos.  
7. 2024 m. biudžeto projekto tvirtinimas.  
8. Einamieji klausimai. 
 

NAGRINĖTA: 1. Dėl LIF sportininkų atstovaujamų klubų keitimo tvarkos. 
S. Ritter kreipiasi į VK narius siekdamas išgirsti VK narių nuomonę dėl tvarkos 

sudarymo, išskiria kelis aspektus, kurie nebuvo iki galo apsvarstyti bei analizuoti trenerių, 
siūlančių įdiegti klubų keitimo tvarkos sistemą. S. Ritter apžvelgia trenerių esminius 
prašymus kurie būtų aptarti ir akcentuojami klubų keitimo tvarkoje, patikslindamas esamą 
valstybės premijų skyrimo sistemą, sportininkų įsitraukimo patirtį: 

1. Dėl valstybinių premijų skyrimo treneriams; 
2. Dėl sportininkų perėjimo į kitus klubus; 
3. Dėl trenerių kategorijų. 



M. Marcinkevičius pritaria S. Ritter siūlymui jog visi sportininkai dalyvaujantys LIF 
varžybose turi priklausyti klubui, mokyklai ar sporto centrui ir siūlo atkreipti dėmesį į 
kokybišką, tikslų šios tvarkos aprašymą.  

Apsitarus VK narių poziciją ir požiūrį tvarkos aprašo idėjai, M. Griškonis prašo S. 
Ritter paruošti reikiamus dokumentus tolesnei diskusijai. K. Butkus kviečia VK narius 
vertinti poreikį tokio tvarkos aprašo kūrimui atsižvelgiant nacionaliu mastu, o ne tik vertinant 
specifinę situaciją ir jos dalyvius. 
 
 
NAGRINĖTA: 2. Dėl 2024 m. rinktinių atrankos formavimo sistemos.  

S. Ritter primena K. Keblio teiktą ankstesnį prašymą dėl LIF rinktinių formavimo 
atrankos aprašo pakeitimų.  

Aptarus aplinkybes vykdomas balsavimas pagal gautą prašymą dėl suaugusiųjų 
amžiaus grupės atrankos sistemos pakeitmų. 
 
BALSUOTA: UŽ – 0, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 5.  
NUTARTA: Nekeisti ir  palikti galiojančią LIF rinktinių formavimo atrankos sistemą 
patvirtintą 2023 m. spalio 6 d. 
 
 
NAGRINĖTA: 3. Klubų sistemos nuostatų pakeitimų tvirtinimas.  

S. Ritter aptaria 2023 metų – pirmųjų metų, kuriais buvo vykdoma klubų sistema, 
patirtį, dalyvavusiems LIF nariams skirtą finansavimą, bei pristato siūlymus klubinės 
sistemos nuostatų patobulinimui. 

Pastabų siūlymams nesulaukta. 
 
BALSUOTA: UŽ – 5, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinami klubų sistemos nuostatų pakeitimai. 
 
 
NAGRINĖTA: 4. Dėl neįgaliųjų irklavimo pasirengimo priemonių finansavimo. 

M. Griškonis pristato sportininką, kuris yra motyvuotas siekti aukštų rezultatų ir 
dalyvauti tarptautiniuose čempionatuose. S. Ritter papildo, kad finansavimas, dalyvavimui 
pagal užsibrėkštą sportininko tikslą, Europos čempionate, papildomoje atrankoje į OŽ bei 
prisijungiant prie AMTS užsienyje, kaina siektų apie 3500 Eur. VK nariai pritaria neįgaliųjų 
programos finansavimo itraukimui į LIF biudžetą, tačiau tam turi būti vykdoma nacionalinė 
atranka pagal patvirtintą tvarką. 

 
BALSUOTA: UŽ – 5, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Įtraukti neįgaliųjų irklavimo programos finansavimą į LIF biudžetą. 

 
 

NAGRINĖTA: 5. Dėl LIF narių nesumokėjusių nario mokesčio už 2023 metus.  
M. Griškonis pristato klausimą dėl LIF nario - Kauno sporto klubas „Yriai“, kuris buvo 

nesumokėjęs nario mokesčio už 2023 metus. Po pakartotinio priminimo klubo vadovas 
paaiškino jog neprieštarauja klubo išbraukimui iš LIF narių.  

Pagal LIF įstatų 6.5.2. punktą nariai turintys finansinių įsiskolinimų federacijai gali būti 
šalinami Vykdomojo komiteto sprendimu.  

Sustabdžius narystę Kauno sporto klubo „Yriai“ federacijoje liktų 30 narių. 
 



 
BALSUOTA: UŽ – 5, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Pagal įstatų 6.5.2 punktą nutraukti Kauno sporto klubo „Yriai“ narystę 
Lietuvos irklavimo federacijoje. 
 
NAGRINĖTA: 6. Dėl 2024 m. konferencijos datos ir vietos. 

S. Ritter informuoja jog šiuo metu yra atliekamas kasmetinis finansinis auditas ir pagal 
sutartį turi būti užbaigtas iki 2024 m. kovo 31 d., atsižvelgdamas į tai S. Ritter siūlo 
konferenciją planuoti š. m. balandžio 15 d. VK nariai siūlo konferenciją organizuoti savaitės 
pabaigoje.  

VK nariai diskutuodami apie galimybes rengti konferenciją be patalpų nuomos išlaidų 
bei atsižvelgdami į LIF narių patogumą atvykti į numatytą vietą siūlo konferencijos vietą 
patikslinti ir pranešti po artimiausio VK posėdžio. 
 
BALSUOTA: UŽ – 5, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinama 2024 m. konferencijos data – balandžio 18 d. 
 
 
NAGRINĖTA: 7. 2024 m. biudžeto projekto tvirtinimas. 

S. Ritter pristato 2024 m. biudžetą, atkreipdamas dėmesį į per kelis metus ženkliai 
išaugusias paslaugų kainas organizuojant būtinąsias priemones sportininkų pasirengimui ir 
dalyvavimui varžybose tačiau valstybės biudžeto lėšų skiriama suma kiekvienais metais 
mažėja. 
 
BALSUOTA: UŽ – 5, SUSILAIKĖ – 0, PRIEŠ – 0.  
NUTARTA: Tvirtinamas 2024 m. biudžeto projektas. 
 
 
NAGRINĖTA: 8. Einamieji klausimai. 
Pakrančių irklavimo strategijos kūrimas. 

S. Ritter informuoja, kad yra sudarinėjama pakrančių irklavimo plėtros strategija. 
Siekiama kurti bendradarbiavimą su savivaldybėmis ir artimiausiu metu kvies VK narius 
prisidėti prie strategijos tobulinimo bei tvirtinimo. 
 

 

Posėdžio pirmininkas   Mindaugas Griškonis 

 

 

 

Posėdžio sekretorius    Saulius Ritter 

 


